
Zaključci sa 1. sjednice IO HBS održane 29. svibnja 2009. u Ravnoj Gori.
 
Nazočni članovi IO: Gržinić, Bračić, Fržop, Ruszkowski, Vitasović.
Ostali nazočni: Burić, Rilović
 
Dopredsjednici, Vrancich i Ruszkowski
 
2. Sustav natjecanja

- Cestovno prvenstvo
BK Rijeka je otkazala organizaciju. Postoje dvije moguće ponude za koje će se uskoro znati više podataka.
Daju se ovlasti klubovima BK Sokol 1887 ili BK Sokol Cestorad da pokušaju organizirati Prvenstvo.
Za slijedeći IO predložiti sankcije kod otkazivanja cestovnih utrka.
 
- Željko Šuprina imenovan je za povjerenika za bodovanje DH utrka, uz napomenu da u bodovanje ulaze
samo osobe sa jednogodišnjom licencom.
 
- Dopušta se nastup licenciranih u kategorijama Sport i Rekreativci s Veteranima na cestovnim utrkama pod
uvjetom da zadovoljavaju dobnu starost, da ne ulaze u rezultate i nagrade i da su jednogodišnje licencirani.
Prijedlog za slijedeću godinu za redizajn sport i rekreativne kategorije
 
3. Reprezentacija

- Marko Glavočević je izabran za voditelja DH Reprezentacije, a Joško Fržop voditelj XC Reprezentacije.
 
- Prihvaća se rebalans proračunskih sredstava uz napomene da se limitiraju troškovi za nastupe na utrkama
Juniorskog svjetskog kupa i EP U23 i Juniore. Dodatno, potrebna je žurna raspodjela proračunskih sredstava
unutar cestovnog biciklizma po planiranim nastupima, a za što se zadužuju izbornici.
 
- Kombi
Postoji potreba za ureñivanje kombija HBS. Zadužuju se članovi IO i Direktor da istraže mogućnost za obojiti
kombi i postaviti unutarnje nosače za bicikle.
 
- Nastup BK Loborika kao Reprezentacija na Utrci po Sloveniji
Odobreno je 6000kn sredstava HBS.
 
4. Procedurlana pitanja

- Potvrñuju se odluke sa telefonskih sjednica
 
- Platiti dug prema Fotexu
 
- Prihvaća se prijem BK Macaklin i BK Otok Krk u privremeno članstvo HBS.
 
- Natječaj za tajnika HBS
Raspisati natječaj u Narodnim novinama
 
- Natječaj za pomoćnog tajnika HBS
Raspisati interni natječaj
 
Uvrštenje u UCI Kalendar
Prihvaća se cestovne utrke:
- Trofej Poreča 1,2,3 Istarsko proljeće, Hrvatska
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Prihvaća se MTB utrka:
- Karlovac
 
MTB Odbor
- Zadužuju se članovi IO, Iva Ruszkowski i Joško Fržop da obave razgovore oko formiranja MTB odbora.
 
Zahtjev Branimira Štimca za financiranje doktorske disertacije
- IO HBS pozdravlja spomenuti zahtjev, ali zbog nepovoljne financijske situacije isti ne može financirati.
 
Predsjednik HBS
Ivica Gržinić
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Zaključci s 2. sjednice IO koja je održana 6. listopada 2009. u Ravnoj Gori.
 
Nazočni članovi IO: Gržinić, Ruszkovski, Vrancich, Vitasović.
Ostali nazočni: Čotar, Glavočević, Pleško, Rilović
 

Usvojeni su zaključci s 1. sjednice.1.

Sustav natjecanja:
Potvrñeno je naknadno uvrštenje VN Vinograda u Natjecateljski kalendar HBSa.

Potvrñen je naknadni zahtjev za uvrštenje XCO Samobor u UCI MTB Kalendarb.

Otvara se natječaj za organizaciju Ciklokros prvenstva 2010. godine. Rok za prijave je 15. studeni
2009.

c.

Usvojena je promjena rekreativnih kategorija, koja je probna za 2010. godinu. Promjena kategorija
je provedena sa ciljem smanjenja prevelikog broja rekreativnih kategorija koje do sada nisu bile
optimalno raspodijeljene, te su se u odreñenim slučajevima preklapale za rekreativce istog
sportskog karaktera.
Odreñeno je da je Veteranska kategorija rekreativna, kako zbog sportskog karaktera samih
natjecatelja, tako i zbog odnosa vrhovnih sportskih tijela (HOO i UCI) prema veteranskom
sportu/biciklizmu.
Kategorija Sport 1 postaje kategorija Sport s mogućnošću izbora samo za natjecatelje od 17-30
godina, odnosno za natjecatelje koji se rekreativno bave biciklizmom i stoga se ne mogu
ravnopravno natjecati u kategorijama Junior, Do23 i Elite.
Kategorija Sport 2 se ukida, odnosno stapa se s kategorijom Rekreativci.
Kod nastupa i bodovanja za XCO i XCM Kup RH ujedinjuju se kategorije Sport i Vetaran A u
zajedničku kategoriju, kako u rezultatima natjecanja, tako i u plasmanu Kupa.
Ukidanjem kategorije Sport 2, dokida se bodovanje za Kup, odnosno isto se ne usvaja/prenosi za
kategoriju Rekreativci.
Na XC utrkama organizatorima i sucima se preporučuje odvajanje utrka u kategorijama Elite,
Do23 i Juniori od ostalih kategorija.

d.

Predloženo je da klubovi, koji su aktivni na utrkama spusta, rasprave mogućnost ukidanja nastupa
jednodnevno licenciranih natjecatelja.

e.

Svim organizatorima utrka u Natjecateljskom kalendaru HBS (Cestovnom i MTB) napominje se da
imaju pravo odluke o mogućnosti nastupa jednodnevno licenciranih osoba, u za to odgovarajućim
kategorijama, uz uvjet da je podatak o mogućnosti nastupa jasno naveden u pravilima utrke
(propozicije/raspis).

f.

2.

Reprezentacija
Stanje u 2009. godini
U 2009. godini zabilježeno je 20 nastupa reprezentacija na natjecanjima, ne uključujući pripreme, što je
do sada rekordan broj nastupa. Unatoč velikom broju nastupa, rezultati nisu bili najbolji do sada.
Seniori cesta muški:
Na Mediteranskim igrama nastup je bio uspješan unatoč nepovoljnim okolnostima. Na Europskom
prvenstvu niti jedan reprezentativac nije završio natjecanje.
Svjetsko prvenstvo: Odličan rezultat u vidu promocije hrvatskog biciklizma tijekom dugog bijega skupine
u kojoj je bio Matija Kvasina. Braća Miholjević završila su utrku praktički u prvoj trećini. Šteta što nije bilo
nastupa u kategoriji Do23. Treba odrediti plan za nastup Do23 u slijedećoj godini kako bi se ostvarilo
pravo nastupa. Predlaže se Cestovnom odboru da raspravi o statusu Direktora Cestovne
reprezentacije.
Seniori cesta žene:
U prvoj godini nastupa Ženske reprezentacije rezultati nisu zadovoljavajući. Pohvalno je što je zabilježen
veliki broj nastupa i što je ostvaren bitan napredak u odnosu na prethodno stanje ženskog cestovnog
biciklizma.

3.
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MTB DH
Ostvarena su dva nastupa (EP i Svj. Kup Schladming) čime su realizirana ograničena sredstva
namijenjena za MTB DH.
Rezultati i dalje nisu zadovoljavajući, ali s obzorom na uvjete za bavljenjem ovom disciplinom u
Hrvatskoj, za sada je teško očekivati više.

Plan za 2010. godinu
Seniori cesta muški:
R. Kišerkovski i H.Miholjević su trenutno stipendirani od strane HOO. Planiraju se nastupi na Europskom
i Svjetskom prvenstvu. Treba pokušati organizirati nastup Reprezentacije Do23, kako bi se ostvario
plasman u 26 najboljih nacija i time pravo nastupa na SP.
Seniori cesta žene:
Pripreme reprezentacije, nastupi na UCI utrkama u inozemstvu, a ev. i na SP, ovisno o formi i
sredstvima.
MTB:
Europsko prvenstvo je u Norveškoj, a Svjetsko prvenstvo u Kanadi. S obzirom na udaljenost i troškove,
planira se veći broj nastupa na utrkama Svjetskog kupa u Austriji, Sloveniji, Italiji i Švicarskoj.

Financije
Realizacija u 2009. godini
IO je izvješten o realizaciji sredstva HBS s računa HOO. S uredom za NŠS treba raspraviti o
mogućnosti (pre)namjene preostalih sredstava.
Plan za 2010. godinu
Utvrñeno je da će se kod pripreme plana i komunikacije s HOO-om poštovati dosadašnje odrednice o
raspodjeli sredstva unutar biciklizma.
Raspodjela sredstava za velike sportske priredbe:
Odlučeno je da se sredstva ravnomjerno raspodjele na tri utrke: Istarsko proljeće, Ljubljana-Zagreb i
Utrka kroz Istru

4.

Različito
HBS daje IRTA-i ekskluzivno pravo za održavanje tečaja za biciklističke vodiče te utvrñivanje
kvalifikacije za izdavanje licenci za biciklističke vodiče. Ovo pravo izdaje se na četiri godine uz
mogućnost opoziva u slučaju ev. ozbiljnijih propusta kod utvrñivanja kvalifikacije. Izdavanje
potvrde o kvalifikaciji, izdavanje jednogodišnjih licenci za biciklističke vodiče, te sve takse s tim u
vezi su u nadležnosti HBS. Iznos taksi će biti naknadno odreñen.

a.

IO je izvješten o fizičkom napadu (s leña) Nikole Smolića na tajnika HBS Ivu Rilovića, te rušenju
sa ceste. Zbog ozbiljnosti incidenta i činjenice da se radi o ponovljenom nasilnom činu Nikole
Smolića, IO nalaže Disciplinskoj komisiji da spomenuti slučaj žurno riješi.

b.

IO je izviješten o (dijelom izbjegnutom) incidentu tijekom dodjele nagrada za pobjednike DH Kupa.
Prema DH pravilniku (a zbog ne postojanja (tijela) MTB odbora) predsjednik HBS-a Ivica Gržinić
je došao na završnicu natjecanja i ceremoniju dodjele kako bi uručio priznanja HBS. Organizator
utrke, Eugen Ujčić, je preko posrednika poručio da će izazvati incident u slučaju da Predsjednik
HBS dodijeli priznanja koja dodjeljuje HBS. Kako bi izbjegao incident, Predsjednik Saveza je
odustao od dodjele. IO nalaže DK komisiji da traži očitovanje Eugena Ujčića i provede disciplinski
postupak po proceduri. IO će kod buduće dodjele organizacije prvenstvenih i Kup utrka uzeti u
obzir ponašanje Eugena Ujčića kao organizatora natjecanja.

c.

5.

 
Predsjednik HBS
Ivica Gržinić
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Zaključci s 3. sjednice IO HBS koja je održana 03.veljače 2010. u Ravnoj Gori
Sjednici su bili nazočni članovi IO: Gržinić, Ruskowski, Vrancich, Fržop, Zadro
Ostali nazočni: Durlen, Muža, Radeka, Rilović

1. Usvajanje zaključaka s 2. sjednice IO HBS
- Usvojeni su zaključci s prethodne sjednice IO

2. Sustav natjecanja
- usvojen je Cestovni pravilnik HBS,
- usvojene su promjene MTB pravilnika HBS,
- usvojene su promjene Dopunskog MTB pravilnika za disciplinu spust,
- potvrñena je odluka o organizatoru Ciklokros prvenstva. Od slijedeće godine obavezna je organizacija u
datumu odreñenom od UCI-a,
- potvrñena je prethodna odluka IO HBS o načinu plaćanja antidoping kontrole na meñunarodnim utrkama u
Hrvatskoj, po kojoj se HBS obvezuje snositi samo troškove nabavke "kontejnera" za AD uzorke,
- uputiti dopis HADA-i i zatražiti objašnjenje visokih troškova AD kontrole na Utrci kroz Istru,
- za MTB sudačkog povjerenika izabran je Bruno Valčić. IO zahvaljuje dosadašnjem povjereniku Draganu
Radomiroviću,
- IO pohvaljuje organizaciju i tijek sastanka klubova koji se bave spustom, kao i složnost klubova. Pohvale
takoñer zaslužuje i Marko Glavočević koji je koordinirao sastankom,
- odreñeni su suci članovi žirija na utrkama Trofej Poreča i Istarsko proljeće,
- član IO HBS Joško Fržop nastojati će pripremiti konstruktivni sastanak sjednice MTB odbora,
- IO zadužuje pomoćnog tajnika HBS Mladena Durlena da do daljnjeg koordinira nastupe MTB XC
Reprezentacije i MTB XC sustav natjecanja.

3. Reprezentacija
- Kaznu propisanu od UCI-a zbog ne startanja na utrci Sparkassen Giro (50 CHF po osobi) dužne su platiti
reprezentativke na račun Saveza u roku od 7 dana.

4. Financije
- Potvrñen je Financijski plan HBS-a za 2010 od proračunskih sredstva HOO uz sitnu ispravku (promjena
stavki MTB),
- Zbog promjene u kategoriji Sport, taksa za izdavanje licence od 2010. godine za kategoriju Sport smanjuje se
na iznos od 100kn. Klubovima koji su za izdavanje licenci za kategoriju Sport u 2010. godini uplatili iznos od
150kn po licenci, vratiti razliku od 50kn ili dogovoriti smanjenje budućih obveza - po izboru kluba,
- HBS će u odreñenom iznosu pomoći tisak knjige F. Kramera o Cvitku Biliću. O iznosu će se odrediti nakon
tiskanja knjige,
- Istražiti mogućnost povoljne kupovine automobila (karavan) za potrebe Reprezentacije,
- Urediti kombi HBS,
- IO je izvješten o presudama Suda u vezi financijskih potraživanja prema HBS-u:
- Tužba Hotela Podravka za Utrku kroz Hrvatsku 1997. je odbačena,
- Tužba tiskare Sandex za Utrku kroz Hrvatsku 2001. je stavljena u mirovanje.

5. Predstavnik HBS pri HOO
- Predsjednik HBS Ivica Gržinić odreñen je za predstavnika HBS pri HOO-u.

6. Odreñenje o A utrkama za kategorizaciju pri HOO
- Potvrñena je lista A utrka UCI kalendara na kojima je (pobjedom) moguće steći 2. kategoriju pri HOO.

7. Potvrda kandidata HBS za trenerski tečaj
- Nino Ružička je potvrñen kao kandidat HBS-a za trenerski tečaj pri UCI.

http://www.hbs.hr/html/dokumenti/IO/03_sjednica_zakljucci.htm

1 od 2 1.4.2010 14:12



8. Mogućnost ponovne suorganizacije etape(a) Giro d'Italia u Hrvatskoj
- HBS predlaže da se pokrene inicijativa za ponovni dolazak Gira u Hrvatsku.

9. Prijem klubova u privremeno članstvo
- u privremeno članstvo HBS primljeni su:
- BK Krš,
- BK Mura Avantura,
- BK Rota,
- BK Luks Racing Team.

10. Različito
- Odlučeno je da dr. Nataša Desnica bude na čelu Zdravstvene komisije HBS i da odredi sastav komisije
- Žalbe E. Ujčića
- XCO Kup RH 2008 - odbačena je kao neosnovana,
- Glavni sudac DH Gračišće 2008 - odbačena je kao neosnovana,
- Tehnički delegat na XC Ronjgi 2008 - tražiti očitovanje Direktora utrke,
- Rezultati na PH Učka 2009 - žalba je usvojena. Potrebno je ispraviti rezultate
- Odlučeno je da se ove godine zbog većeg broja zakašnjelih zahtjeva za izdavanje licence iznimno produžuje
rok za dostavu dokumentacije po nižoj cijeni, a do 5. veljače 2010. godine. Upozoravaju se klubovi da se
ubuduće drže zadanog roka, da ne čekaju zadnji trenutak za dostavu dokumentacije i da slijedeće godine neće
biti produljenja roka.

Predsjednik HBS
Ivica Gržinić
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Zaključci s 4. sjednice IO HBS koja je održana 12. svibnja 2010. u Ravnoj Gori 
Sjednici su bili nazočni članovi IO: Gržinić, Ruskowski, Vrancich, Bračić, Zadro 
Ostali nazočni: Čanak, Rilović 
 
1. Sustav natjecanja i pitanja sporta 
- Nacionalna prvenstva 

- nema prijava za cestovno i kronometar prvenstvo. Uputiti još jedan dopis klubovima, 
- Trofej Učka je određen za nacionalno brdsko prvenstvo, 
- Utrka u Buzetu je određena za nacionalno XCO prvenstvo, 
- Utrka na Psunju je određena za nacionalno prvenstvo u spustu, 
- za organizatora prvenstva na pisti određen je BK Dubrava uz molbu organizatoru da 
premjesti termin na 3. srpnja, a zbog činjenice da je 11. predviđen nastup reprezentacija u 
inozemstvu, kao i 18. srpnja (EP). 

- Određene su utrke Kupa po kategorijama: 
- Cestovni Kup 
Žene: Mem. Zambeli, Varaždin, Vinkovci, Pazin i Loborika - 4/5 
Elite/Do23: Mem. Valčić, Zambelli, Maistra, Pazin, Loborika i Ivanić - 5/6 
Juniori: Dubrava, Loborika, Ivanić, Skradin – 3/4 
Kadeti:  Mem. Zambelli, Zadar, Vinkovci, Pazin, Dubrava, Kršan, Ivanić, Skradin - 6/8 
Početnici: Mem. Zambelli, Zadar, Vinkovci, Pazin, Dubrava, Kršan, Loborika, Ivanić, Skradin - 
7/9 
- MTB DH Kup 
27.06. DH Buzet 
22.08.2010. DH Samobor 
29.08.2010. DH Psunj (ujedno i Nacionalno prvenstvo) 
03.10.2010. DH Gračišće 

- Promjene pravilnika 
Usvojena je dopuna cestovnog pravilnika. Uvršten je dosadašnji sustav bodovanja Kupa, 
50,35,25… 
Prijedlog BK Sv.Donat u vezi dopune/promjene pravila proslijeđen je Cestovnoj TK na 
razmatranje. 
Usvojena je dopuna MTB pravilnika 
Iznos startnina na utrkama maratona povećan je za 50% 
Nije prihvaćen prijedlog BGK Tuškanac o promjeni bodovanja za Kup 
Nakon prigovora Joška Fržopa, Mladen Durlen se ispričao što nije obavijestio sve hrvatske 
klubove o regionalnom seminaru za slavonske klubove, koji je organiziran i sproveden na 
inicijativu i organizaciju slavonskih klubova, uz koordinaciju člana IO Tomislava Zadre. 
Uočeno je da bi zbog razloga sporta, kompatibilnosti sa susjednim zemljama i raspodjele po 
kategorijama, bilo poželjno kategoriju Početnici preurediti na način da Početnici A budu samo 
jednu (završnu) godinu. O tome raspraviti na Skupštini, a za slijedeću sezonu. 

- Kategorija žene - cesta 
U kategoriji žena cesta, daju se ovlasti glavnim sucima utrka da odredi kategorije za 
proglašenje, a s obzirom na broj natjecateljica po kategorijama koje nastupaju na utrci. 

- Najbolji biciklisti 2009. 
Cesta: Žene Marina Boduljak, Elite Radoslav Rogina, Junior Marko Barbir, Kadet Stipe Filipi, 
Početnik Filip Čengić. Posebno priznanje za sportaša s invaliditetom Marka Alilovića za 
osvojeno 2. mjesto na Svjestkom prvenstvu. Najbolja ekipa je Loborika. 
MTB: Žene Andrea Kiršić, Elite Đani Simčić, Do23 Filip Turk, Junior Sanjin Sirotić, Kadet Robi 
Šujević, Početnik Dominik Petani, Klub MTB Istra-Pazin. 
Ukupno najbolji biciklist: Radoslav Rogina 

- Utrka kroz Hrvatsku, za 2010 je otkazana zbog financijskih razloga 
- Pripreme DH klubova, podržava se plan odlaska Reprezentacije u spustu. 
- Prihvaća se promjena kategorija licenciranih osoba Marija Radoševića i Ivana Šarka 
 
2. Proceduralna pitanja 
- Usvojeni su zaključci s prethodne sjednice IO 
- Potvrđene su sve odluke IO koje su u od prethodne sjednice donesene telefonski 
- U privremeno članstvo HBS primljeni su BK Rotor, BK Bor i BK Bosut, a u pridruženo SRK Pedala 
Laganini i Sportsko društvo Žminj/BK Žminj 
- Žalba E. Ujčića 



U vezi neisplate naknade za TD iz 2008. godine, IO je razmotrio žalbu E. Ujčića, odgovor I. 
Gržića te činjenice do kojih je došao u vezi tog slučaja. Zaključeno je da je E. Ujčić obavio 
posao TD uz dosta propusta, da BBK Kvarner nije isplatio nikakve troškove za TD. S obzirom 
na sve, određuje se BBK Kvarner da isplati E. Ujčiću 50% od traženih sredstava, odnosno 
531kn. E. Ujčić treba na adresu BBK Kvarner dostaviti podatke za bankovnu uplatu. 

- Smolićeva žalba na odluku IO i žalba BK Dinamo 
Utvrđeno je da niti Smolić niti BK Dinamo nisu uplatili po 200kn koje je, prema odluci IO, 
dužan uplatiti svaki podnositelj žalbe. 
Unatoč ne uplati takse, IO je razmotrio žalbe i zaključio da se veći broj Smolićevih navoda ne 
odnosi na slučaj zbog kojeg je kažnjen, te da kao takvi nisu relevantni. Dalje, Smolić ne negira 
počinjeno djelo niti nudi žaljenje niti ispriku. U vezi Smolićeve tvrdnje da slučaj nije u 
mjerodavnosti UCI/HBS pravila, IO je utvrdio da UCI/HBS pravila navode za sve licencirane 
osobe: Trebaju se kloniti svakog čina nasilja, prijetnje, napada ili drugog nedopustivog 
ponašanja ili dovođenja druge osobe u opasnost.. i u slučajevima kada nisu na natjecanju. 
Stegovna komisija HBS-a raspravlja i odlučuje ...o svakom inom događanju pri kojemu se 
članovi HBS-a pojavljuju kao nosioci svoje funkcije pri HBS-u. 
Stoga je zaključak IO da se žalbe Nikole Smolića i BK Dinamo odbijaju kao neosnovane. 

- Saziv odbora i Skupštine HBS 
Cestovni odbor održati će se isti dan kada i Skupština HBS, neposredno pred Skupštinu. 
MTB odbor održati će se u Samoboru 29.svibnja 
Skupština će se održati u Žminju 12.06. s početkom u 16h. 

- Plaća za trenera pri HBS 
S obzirom na promjenu statusa financiranja plaće trenera pri HBS od strane HOO, prihvaća se 
isplata plaće za siječanj prema prošlogodišnjim iznosima. Za razdoblje veljača-travanj 
određuje se isplata minimalne plaće. 

- Zahtjev BK Loborika za sufinanciranjem nastupa u Maroku 
IO HBS-a se drži načela da Savez ne plaća klupske nastupe. 

- Vozilo(a) Saveza 
Kombi HBS je uređen (prebojen, sređeni su nosači motora, ne i sinhroni). Uskoro će se urediti 
i s naljepnicama. 
HBS je u pregovorima oko povoljne ponude za kupovinu još jednog kombija za potrebe 
reprezentacija. 

- Zahtjev za sufinanciranje monografije o S. Grgcu. 
Treba obaviti razgovor s autorom projekta. Ev. plaćanje po završetku posla. 

- Zahtjev DH klubova za sufinanciranje nabavke strunjača. 
O prijedlogu bi prvo trebao raspraviti MTB odbor. 

- Usvojena je dopunjena odluka o načinu uplate taksa za licenciranje 
- MUP tužba protiv HBS. U HBS je pristigla tužba zbog neplaćanja računa prema policiji iz 2001. 
godine, a za organizaciju Utrke kroz Hrvatsku. 
- MUP pregovori oko duga HBS. Nastaviti pregovore s MUPom. 
- U vezi ponude pehara i plaketa, ponuđača uputiti na Hrvatski sportski muzej. 
 

Predsjednik HBS 
Ivica Gržinić 



Zaključci s 5. sjednice IO HBS-a koja je održana 27. listopada 2010. u Ravnoj Gori 
 
Nazočni članovi IO: Gržinić, Ruszkowski, Zadro, Bračić, Fržop, Vitasović, Vrancich 
Ostali nazočni: Brajković, Čanak, Pečnjak, Potočki, Rilović 
 
1. Proceduralna pitanja 
- Potvrđeni su zaključci sa četvrte sjednice IO. 
- Potvrđene su sve odluke koje su na telefonskim sjednicama usvojene nakon 4. 
sjednice IO. 
 
 
2. Sustav natjecanja i pitanja sporta. 
 
- Natječaj za organizaciju prvenstava u 2011. 
Raspisan je natječaj za organizaciju nacionalnih prvenstava za 2011. Rok za prijavu 
za sva prvenstva je 1. ožujka 2011, osim za Prvenstvo u ciklokrosu za koje je rok 15. 
studeni 2010. 
 
- Kategorije početnika 
Mijenjaju se nazivi, godišta i prijenosi kategorije Početnici: 
Godišta u 2011. Hrvatski naziv Engleski naziv Prijenos (m) 

1997. Do 15 (godina) Youth U15 6,10 
1998. Do 14 (godina) Youth U14 6,10 

1999. i mlađi Do 13 (godina) Youth U13 5,66 
Spomenute kategorije mogu se u MTB-u spajati i kombinirati, po odluci MTB odbora 
 
- Staza za Početnike 
Utvrđena je maksimalna dužina staza za Početnike na cestovnim utrkama – Do 15 i 
Do14 - 30km, Do 13 - 25km. 
Moguć je zajednički start svih početničkih kategorija. Kod zajedničkog starta svaka 
kategorija vozi svoj prijenos. 
 
- Promjena pravilnika o kategorizaciji HOO 
HBS predlaže HOO-u da se kategoriziraju samo sportaši iz sportova koji su 
Olimpijski i pod Sport Accordom 
 
- Utrka kroz Istru 
Budući da je prošao rok za prijavu Utrke u UCI kalendar i budući da se BK Loborika 
jedina prijavila kao organizator, odobrena je organizacija Utrke za 2011. od strane 
BK Loborika. 
 
- Osiguranje za 2011. 
IO HBS je i za 2011. odabrao UNIQA osiguranje kao jedinstvenog osiguravatelja za 
sve licencirane pri HBS. 
Od 2011. HBS je u sklopu police zatražio i uvrštenje pokrića osiguranja kod nezgoda 
prema trećim osobama na utrkama u inozemstvu. Ovo dodatno pokriće uvjetovati će 
poskupljenje osiguranja po osobi za 11kn i 10 lipa. 
Obrazloženje: UCI pravilo 1.1.022 – 15 propisuje da svaka osoba mora biti osigurana 
i za materijalnu ili tjelesnu štetu prema trećoj strani. Dosadašnja polica je pokrivala to 



područje samo na području Hrvatske. Licenca HBS vrijedi i na natjecanjima u 
inozemstvu, na utrkama nacionalnih Saveza objedinjenih pod UCI-jem. 
Određeni nacionalni savezi, odnosno suci na natjecanjima i organizatori, počeli su u 
2010. godini provjeravati valjanost i pokrića polica osiguranja, te su naši natjecatelji 
bili prisiljeni dodatno uplaćivati pokriće za nezgode prema trećim osobama na 
utrkama u inozemstvu. 
Kako bi se smanjili troškovi kod ovakvih situacija, pojednostavnila procedura i 
prvenstveno uskladilo HBS osiguranje s UCI pravilima i potpuno osigurale licencirane 
osobe, donesena je odluka o proširenju pokrića police osiguranja i na štete prema 
trećim osobama u inozemstvu. 
- Od UNIQA-e treba također zatražiti ponudu za neobvezatno cjelogodišnje putno 
zdravstveno osiguranje, te ponudu dostaviti klubovima. 
 
 
 
3. Reprezentacija, izvještaji  i planovi 
 
- Prihvaćena su izvješća Seniorskog cestovnog izbornika, Voditeljice ženske 
cestovne reprezentacije, Juniorskog cestovnog izbornika i Predsjednika MTB odbora 
(za MTB natjecanja). 
 
- Prihvaćeni su planovi Seniorskog cestovnog izbornika, Voditeljice ženske cestovne 
reprezentacije, Juniorskog cestovnog izbornika i Direktora MTB Reprezentacije. 
 
- Od HOO-a zatražiti informaciju može li financirati nastup klubova u 2011. umjesto 
reprezentativnih nastupa na utrkama, a zbog kvalitetnijeg i šireg nastupa na utrkama 
u cilju skupljanja UCI bodova (kvalifikacija za OI London). 
Ukoliko postoji takva mogućnost, treba izraditi kriterije kojima bi HBS proračunskim 
sredstvima pratio nastupe klubova na utrkama u inozemstvu, a u cilju kvalificiranja na 
OI u Londonu. 
 
- Do slijedeće sjednice IO odrediti ponuđača za proizvodnju dresova za 
Reprezentaciju. 
 
 
4. Razno 
IO HBS prihvaća udrugu biciklizam.hr i Ivanu Ruszkowski i Ivu Rilovića kao 
organizatore izrade plana za razvoj hrvatskog biciklizma. Pozivaju se svi 
zainteresirani za pomoć kod izrade plana, da se jave i uključe u njegov razvoj. 
 
Predsjednik HBS 
Ivica Gržinić 



Zaključci sa 6. sjednice IO HBS održane 25. siječnja 2011. u Ravnoj Gori (Šije). 
 
Sjednici su bili nazočni članovi IO: Gržinić, Ruszkowski, Vrancich, Fržop 
Ostali nazočni: Čanak, Rilović 
 
1. Usvojeni su zaključci s prethodne sjednice IO 
 
2. Sustav natjecanja 
- Potvrđena je odluka o organizatoru NP u ciklokrosu i glavnom sucu utrke , te ostali zaključci 
s telefonskih sjednica IO koje su usvojene nakon 5. sjednice  
- Žalba BK Dubrava za uplatu 300kn zbog zakašnjele prijave za nastup na NP u ciklokrosu. 
BK Dubrava je samostalno pristala nastupiti uz plaćanje takse, iako su Pravila utrke, koja su 
bila odobrena od strane glavnog suca i na vrijeme objavljena, jasno navodila da u slučaju 
kašnjenja prijave nastup nije moguć. Uputa organizatorima cestovnih utrka je da ubuduće 
unesu mogućnost nastupa kod kasnih prijava uz plaćanje dodatne takse, kako je već uređeno u 
MTB-u. 
- Na dalje se dodatno dopušta prijava utrka u Kalendar HBS i e-mailom, uz uvjet da je 
obrazac skeniran u bojama, ovjeren pečatom i potpisom, 
- Prijava utrka za nacionalna prvenstva – ukoliko do natječajem predviđenog roka (1.ožujka) 
ne bude novih kandidata za organizaciju nacionalnih prvenstava, prihvaćaju se slijedeći 
organizatori prvenstava: 
 - Cestovno i Kronometar (kronometar, preporuka barem 7km u jednom pravcu) – BD 

Sloga, 
 - XCO Sv. Martin ma Muri – Čanak za koordinaciju Prvenstva s organizatorom, 
 - Spust Gračišće - MTB Istra Pazin 
 - Brdsko - BK Rijeka, Učka 
 - Pista BK Dubrava 
- Regionalne utrke. Pozivaju se svi klubovi organizatori regionalnih natjecanja da uvrste utrke 
u Regionalni kalendar HBS. Sustav natjecanja na regionalnim utrkama uređuju kluboi iz 
regija. 
- Sudački seminar i tečaj – održati će se na jesen. Klubovi trebaju povjerenicima javiti broj 
kandidata, 
- Sudački povjerenici trebaju krajem 2011. IO dati izvješće o broju suđenja sudaca, 
 
3. HOO – ovlaštenje 
Zbog brojnih vezanih uz status biciklizma pri HOO (zaostajanja u financiranju u odnosu na 
druge Saveze, neuvrštavanje Kišerlovskog niti u 16 najboljih sportaša RH (uvršteni su ribiči i 
pikadisti), problema s vrednovanjem sportskih uspjeha biciklista…), IO ovlašćuje Tajnika 
HBS-a da s predstavnicima HOO provede razgovor i objasni sve razloge zbog kojih se traži 
povoljniji status biciklizma unutar HOO. 
 
4. Proceduralna pitanja 
- Najavljen je dolazak predsjednika UCI-a u Hrvatsku tijekom ožujka, 
- U privremenom članstvo HBS primljeni su klubovi: Tenna-Kaizen, Vikend Ratnici, Osijek 
2010, Grožnjan, Opatija 2010 i BBK Ivanščica. 
- Zbog povećanog broja novoprimljenih klubova i mogućnosti da se naruši mogućnost 
usvajanja odluka (kvorum) na Skupštini HBS, IO predlaže promjenu članka Statuta HBS koji 
regulira minimalne uvjete za stjecanje prava glasa, s tri natjecatelja na tri utrke na pet 
natjecatelja na pet utrka, 
- Za izvođača dresova Reprezentacije prihvaća se ponuda Keindl Sporta. 



- Prihvaća se prijedlog najboljih cestovnih biciklista za 2010. Robert Kišerlovski (Elite), 
Grubić (Do23), Barbir (Junior), Čengić (Kadet), Kristić (Početnik), Boduljak (Žene). + 
Alilović posebno priznanje za osobe s invaliditetom. 
Za najbolji cestovni klub potrebno je prethodan prijedlog TK. 
MTB: 
- Simčić (Elite), Turk (Do23), Kiršić (Žene), Šujević (Junior), Rumac (Kadet), Petani (Do15), 
Fržop (Do13) 
Najbolji MTB XC klub: Tuškanac 
Najbolji MTB DH klub: Mamut 
- Promijeniti kriterije za izbor najboljeg MTB kluba u 2011. 
- Utrka kroz Istru. Prihvaća se žalba BK Pula. Utrka u organizaciji BK Loborika nije 
sljedbenik Utrke kroz Istru. Utrka mora imati drugačiji naziv, o čemu se BK Loborika 
prethodno suglasila. HBS i dalje daje podršku BK Loborika za organizaciju utrke. 
- IO nalaže BBK Kvarner da plati zaostale troškove prema Eugenu Ujčiću, prema zadnjoj 
odluci IO. 
- Dogovoren je način praćenja nastupa cestovnih reprezentacija na utrkama u inozemstvu.  
- Policu UNIQA osiguranja dostaviti klubovima 
 
Predsjednik HBS 
Ivica Gržinić 
 



Zaključci sa 7. sjednice Izvršnog odbora HBS koja je održana 5. svibnja 2011. u Ravnoj Gori 
– Šije. 
 
Nazočni članovi: Gržinić, Ruszkowski, Zadro, Vrancich 
Ostali nazočni: Rilović, Durlen 
 

1. Potvrđeni su zaključci s prethodne sjednice IO. 
2. Potvrđeni su zaključci telefonskih odluka IO koji su usvojeni nakon prethodne 

sjednice IO. 
Nakon usvajanja odluke, članovima IO dostaviti podatke o glasovanju članova. 

3. Prihvaća se prijem u privremeno članstvo BK Maraton Team i BBK Krpelj 
4. Skupština HBS saziva se za 25. lipnja (subota) navečer u Varaždinu 
5. Prijedlog amandmana 

- Usvojen je prijedlog amandmana na Statut HBS 
6. Sustav natjecanja 

Cestovni Kup – određene su utrke: 
Elite/Do23 Valčić, Zambeli, Maistra, Loborika, Grgac 4/5 
Juniori  Varaždin, Dubrava, Loborika, Grgac, Skradin 4/5 
Kadeti  Oroslavlje, Zadar, Vinkovci, Pazin, Dubrava, Grgac, Skradin 5/7 
Početnici Varaždin, St.Toplice, Zadar, Vinkovci, Dubrava, Šibenik 4/6 
Žene  Zambelli, Pazin, Loborika, Vinkovci, Grgac 4/5 
Veterani Vinkovci, Pazin, Loborika, Grgac 3/4 
Brdsko prvenstvo: 
- zbog kolizije s reprezentativnom utrkom, juniorsko brdsko će biti održano izdvojeno,  
nakon ljeta, 
- za početnike će prvenstvo biti samo za Početnike A, s kojima mogu nastupiti, i za 
medalje se natjecati, i Početnici B i C. 
Nastupi žena na utrkama za Kup - Kada organizator organizira kadetsku i veteransku 
utrku, žene nastupaju samo u veteranskoj utrci. 

7. Upiti MTB odbora 
- pod točkom 4. - prethodno je odgovoreno, 
- pod točkom 5. - MTB odbor na kojem je raspravljano o najboljim DH 
natjecateljima/klubovima nije imao kvorum, 
- pod točkom 8. - prijedlog zadire u ravnopravnost svih članova HBS 

8. Utvrđeno je da je ostvarena velika korist od dolaska Predsjednika UCI-a u RH. Na 
žalost zbog političkih razloga, otpalo putovanje Predsjednika RH u Istru, gdje je 
trebao primiti Pat McQuaida. 

9. Odlučeno je da se krene u nabavku novog kombija za potrebe reprezentacija. Poslati 
upit distributerima za ponudom. 

10. EP cesta. Zbog krize i recesije odlučeno je da se nastupi sa do 6 natjecatelja i 2 
pratitelja. 

11. Odlučeno je da se račun HBS-a otvori u Zagrebačkoj banci 
12. Odobreno je subvencioniranje emisija Biciklizam.hr u iznosu od 1000kn 

mjesečno/emisiji.  
13. Članovima IO HBS dostaviti trenutne kriterije objavljivanja novosti na stranici HBS. 
14. Upozoravanu se licancirani biciklisti koji su nastupili na utrkama u Hrvatskoj izvan 

kalendara HBS da će kod slijedećeg nastupa biti sankcionirani u skladu s UCI 
pravilima. 

Predsjednik HBS 
Ivica Gržinić 

PDF created with pdfFactory Pro trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com


Zaključci sa 8. sjednice Izvršnog odbora HBS koja je održana 28. listopada 2011. u Ravnoj Gori 
– Šije. 
 
Nazočni članovi: Gržinid, Ruszkowski, Zadro, Vrancich, Vitasovid, Bračid 
Ostali nazočni: Rilovid, Pleško, Čanak 
 

1. Potvrđeni su zaključci s prethodne sjednice IO. 
2. Potvrđeni su zaključci telefonskih odluka IO koji su usvojeni nakon prethodne 

sjednice IO. 
3. Izbor tajnika 

- Komisija za kriterije javnog natječaja za izbor tajnika HBS utvrdila je da samo jedan 
kandidat ispunjava uvjete. Za tajnika na rok od četiri godine je izabran Ivo Rilovid. 

4. Izvješde sa SP cesta Danska 
- Izbornik Pleško je napomenuo da je nastup sa 6 Elite M natjecatelja  drugi najbrojniji 
nastup Hrvatske na SP. Reprezentativci su napadali od starta uz izuzetnu borbenost. 
Zbog masovnog pada vedi dio reprezentativaca nije uspio završiti u prvoj skupini. 
Pohvala Izbornika radu pratnje Reprezentacije, zahtjevan i složen nastup, velik broj 
sudionika. 
- Iva: rezultati žena Elite ne zadovoljavaju. Zbog ozljede nije mogla pratiti rad žena i 
oslonila se na njihove izjave. Pohvale Mii na borbenosti, a posebne juniorki Antoneli 
na hrabroj vožnji. 
- Pohvala juniorima na kvalitetnoj vožnji 
- Ukupna ocjena je da je to bio kvalitetan nastup, promocija Hrvatske. Problem je 
medija u Hr koji ne prenose SP u biciklizmu. S tim u vezi uputiti dopis HOO-u da od 
Vijeda HTV-a i/ili od Osnivača HTV-a traži jasne kriterije pradenja sportova. 

5. U vezi predloženih kriterija kojim bi se ograničavala mogudnost financiranja nastupa 
na SP i EP, provjeriti pri HOO ima li financijske štete za HBS ako nede biti nastupa na 
SP ili EP u određenoj kategoriji. 

6. Osiguranje 
Od osiguravajudih kuda tražiti dodatne pogodnosti kod uvjeta za osiguranje. 

7. Sustav natjecanja. 
Brdsko i pistovno prvenstvo održavati de se za sve početničke kategorije. Ostaje 
preporuka za start nacionalnih cestovnih utrka u Hr u 12h. Kod dvodnevnih utrka, 
drugi dan nema ograničenja. 
Natječaj za prvenstva. Raspisan je natječaj za organizaciju prvenstava u 2012. godini, 
Za ciklokros crosscountry i DH prvenstvo rok prijave je 01.prosinca. Za ostala, rok je 
15.travnja 

8. Dresovi za DH reprezentaciju napraviti de se u drugoj turi. Specifikacije de odrediti DH 
izbornik i Direktor. 

9. Ostalo: 
- Biciklisti godine cesta, Ferenčid, Radotid, Potočki, Čančar, Jakovčev, Čengid, Rumac, 
Grubid, Kišerlovski 
- Kombi HBS je sređen 
- za sastanak u HOO predati pismenu argumentaciju za financiranje kombija HBS. 

 
Predsjednik HBS 
Ivica Gržinid 



Zaključci sa 9. sjednice IO HBS-a koja je održana 9. listopada 2012 u Ravnoj Gori 
 

Nazočni članovi IO: Gržinid, Bračid, Fržop,Ruszkovski, Vrancich, Zadro 
Ostali nazočni: Luka Čanak, Robert Pierino Brajkovid, Rodolfo Segnan, Robert Pečnjak, Kristina Kodrnja, 
Tomislav Lončar, Ivo Rilovid 

1. Potvrde prethodno usvojenih  zaključaka 

1.1. Zaključci s osme sjednice IO jednoglasno su usvojeni 

1.2. Potvrđene su prethodne odluke s telefonskih sjednica IO HBS 

2. Izvješda s reprezentativnih nastupa 

2.1. cestovno - seniori 

2.1.1. Pečnjak: Kišerlovski nije mogao nastupiti na OI unatoč velikoj želji. Izbornik je pravilno izabrao 
Đuraseka, koji je to i potvrdio ulaskom u pro status. Zadovoljni smo s plasmanom, iako su naši 
reprezentativci propustili glavni bijeg. Na EP Ugrinid nije uspio završiti, nije bio dovoljno 
pripremljen. SP, zbog velikog pada naši su izgubili prigode za bolji plasman. Iako nije dio 
reprezentativnih nastupa, treba naglasiti velik napredak R. Kišerlovskog na utrkama (zbog 
spriječenosti Izbornika, izvješde je podnio Trener pri HBS-u). 
Vrancich: Izražavam kritiku što se u 2012. godini nisu organizirali programi nastupa 
Reprezentacije Do 23 godine, a to smo bili dogovorili prije godinu dana. 

2.2. cestovno - juniori/kadeti 

2.2.1. Pismeno izvješde Jokida: Kadeti: Reprezentacija je sa šestoricom kadeta nastupila na 
tradicionalnoj etapnoj utrci Jugendtour u Austriji, a nastupilo se u reprezentativnim dresovima 
(zbog financijske situacije na trošak svojih klubova) i na jakoj jednodnevnoj utrci u Italiji. Mislim 
da je vrijedno spomenuti da smo sa početnicima, opet kao reprezentacija ali na trošak klubova 
nastupili na etapnoj (3 etape) utrci u Češkoj. Naši početnici su u generalnom plasmanu zauzeli 3. 
mjesto. 
Juniori: Osmodnevne pripreme juniorske reprezentacije ( 10 juniora) vec drugu godinu su 
odrađene krajem veljače u Šibeniku (Hotel Zlatna Ribica). 
Etapne utrke: Kroz Istru, Giro del Friuli -Italia, General Patton –Švicarska, Gornja Austrija. 
Jednodnevne utrke, (tri  u Italiji): Picollo Sanremo, Sportivi di Loria, Casut – Cimolai, ova 
posljednja je bila na trošak BK. Fortice. 
Europsko prvenstvo u Nizozemskoj (srpanj) je voženo sa tri juniora: Josip Rumac, Bruno Maltar, 
Marko Herceg. Rumac i Maltar su završili cestovnu utrku u prvoj polovici plasmana tj. u glavnoj 
grupi, dok je Herceg zbog pada odustao, Na kronometarskoj utrci  (dužina staze 25km) Maltar je 
bio 30. iako je imao dosta dobar prosjek;  47km/h na tehničkoj stazi punoj zavoja i suženja. 
Svjetsko prvenstvo u Nizozemskoj (rujan). Maltar je na kronometru zauzeo 26. mjesto dok 
cestovnu utrku zbog pada nije uspio završiti, Josip Rumac je nakon kronometarskog  59. mjesta na 
cestovnoj utrci po prvi put u povijesti hrvatskog biciklizma osvojio madalju.  Trede mjesto na 
cestovnom Svjetskom prvenstvu  za juniore iz Nizozemskog Valkenburga ostat de zlatnim slovima 
upisano u anale HR biciklizma. 
Želio bih samo dodati da se zahvaljujem svima koji su svojim radom potpomogli da ostvarimo ovaj 
izniman rezultat, a Rumcu i Maltaru kao i ostalim biciklistima koji prelaze u kategoriju U-23 želim 
puno uspjeha. 



Gržinid: Ovo je veliki događaj za hrvatski biciklizam, kakav do sada nismo mogli niti sanjati. To je 
rezultat selekcije i kvalitetnog rada. S Rumcem smo bili u HOO-u. Bilo je i na SPTV. 

2.3. cestovno - žene 

2.3.1. Ruszkowski: BD Sloga je pratila rad Reprezentacije. Pohvale Antoneli Ferenčid za nastup na EP. Na 
SP Mia nije ostvarila dobar rezultat. Antonela je solidno odvezla kronometar. Na cestovnoj je 
Antonela ostvarila odličan rezultat unatoč kvaru na biciklu. Pohvaljujem njezin kvalitetan nastup. 

2.4. MTB - XC 

2.4.1. Brajkovid: Krenulo se iznova. Uvodi se red. Zatečeno je loše stanje. Neki su isključeni iz 
Reprezentacije, Simčid i Sirotid, i to zbog lošeg ponašanja i odnosa prema Reprezentaciji. A. Kiršid 
se pismeno opravdala za neodlazak zbog poslovnih obaveza - opravdano. Prethodne godine 
ostvarila je dobre rezultate. Ove godine na EP maraton, Andrea Kiršid dobar rezultat (18 mjesto). 
U Beogradu, dobri rezultati. Zadovoljan sam s trudom natjecatelja koji su u Reprezentaciji, 
pogotovo s odnosom prema Reprezentaciji. Plan je da se ide na EP u kategoriji Do15. Cilj je 
skupljati bodove. Usredotočiti sredstva na četiri natjecatelja. 
Čanak: Trebamo pronadi način da se preko Saveza podigne kvaliteta, jer preko klubova to 
očigledno ne ide. 

2.5. MTB - DH 

2.5.1. Kodrnja: Nastupili smo ne 4 utrke, 3 (BUL, CZE i ROU) + SP (AUT). Rezultati nisu bili 
zadovoljavajudi, moglo je biti puno boljih plasmana. Vedinom se završavalo što možemo redi da je 
napredak, osim u Bugarskoj (zdravstveni i tehnički problemi). 

- Izvješda su jednoglasno usvojena. 

 

3. Sustav natjecanja 

3.1. NP u Ciklokrosu 2013. 
Raspisuje se natječaj za organizaciju NP u ciklokrosu 2013. godine. Datum održavanja NP biti de 13. 
siječnja. Rok za prijavu na natječaj je 15 dana od objave. 

3.2. Nova veteranska kategorija 
Prihvada se prijedlog BK Lokomotiva da se proglasi nova kategorija „Veterani D“ koja bi obuhvadala 
rekreativne bicikliste od 60+ godina, stoga de kategorija Veterani C biti ograničena na rekreativne 
bicikliste od 50-59 godina. Organizatori natjecanja nemaju nikakve obaveze za organizacijom posebnih 
(npr. kradih) utrka za novu kategoriju ili sl. Također, u slučaju malog broja prijava u kategoriji Veterana 
D, organizatori, u dogovoru sa sucima prije starta utrke, mogu spojiti kategorije Veterani C i D kod 
proglašenja plasmana i dodjele nagrada. 

3.3. Prihvada se prijedlog BK Zadar da početnice A kategorije nastupaju i boduju se s početnicima B, a 
početnice B i C sa početnicima C. 

3.4. Team relay (MTB štafeta) 
MTB TK treba pripremiti prilagođena pravila za Team relay (MTB štafeta), koja bi bila primjenjiva za 
naše uvjete. 

3.5. Prigovor BK Osijek 2010 na termin održavanja NP za Veterane. 
Pravo organizatora je da odredi vremena starta. Kod organizacije nacionalnog prvenstva potrebno je u 



malo vremena organizirati velik broj natjecanja (a sve uz nemale troškove) i uz poštovanje prioriteta 
(Elite i Juniori). Stoga IO ne smatra da je organizator NP pogriješio. 

3.6. Promjena kategorija utrka od strane BK Dinamo. 
BK Dinamo od 2008. godine, svake godine problematično prijavljuje utrku u Lasinji u Kalendar HBS-a, 
odnosno i/ili mijenja prijavljenu vrstu natjecanja (natjecateljska/rekreativna) te kategorije i/ili datum 
utrke. Problemi kod prijave dalje se očituju na rad sudaca i (ne)mogudnost nastupa natjecatelja. Od BK 
Dinamo se traži ozbiljnost kod prijave utrka u Kalendar. 

3.7. IO HBS upuduje kritike sucima koji su dozvolili nastup na utrci osobi koja je suspendirana. Spomenuto 
pitanje raspraviti na sudačkom seminaru. 

3.8. Odlučeno je da se u 2013. godini utrke za KUP obavezno odrede prije prve utrke u sezoni. 

4. Financije 

4.1. Kod podnošenja zahtjeva HOO-u za financiranje natjecateljskih programa HBS u 2013. godini držati se 
prethodno postavljenih odrednica: omjer sredstava cestovni i MTB biciklizam 70:30, omjer unutar 
MTB biciklizma XC i DH 60:40. Zatražiti dodatna sredstva koja bi se koristila za program nastupa 
cestovne reprezentacije Do23 godine, a koja ne bi ulazila u prethodno dogovorene omjere. 

4.2. Zahtjev BK Loborika za financijsku pomod klubu. 
HBS nema sredstva kojima bi mogao pomodi klubu. 

4.3. Molba Direktora MTB Reprezentacije za kupovinom opreme (dresova) za Reprezentaciju. 
HBS je u 2012. kupio i putem kompenzacija nabavio dio opreme za MTB Reprezentaciju. Utvrđeno je 
da postoji potreba nabave dresova za obije grane biciklizma i sve kategorije, te treba najprije 
pripremiti listu potreba po granama, kako bi se krenulo u traženje sredstava i nabavku opreme. 

5. HOO 

5.1. Prihvada se preporuka za sudjelovanje barem 40% žena u rukovodedim sportskim tijelima. 

5.2. Od HOO-a zatražiti uvrštenje trenera pri HBS-u Roberta Pečnjaka u III kategoriju trenera 

5.3. IO potvrđuje predsjednika HBS Ivicu Gržinida, kao predstavnika u Skupštini HOO u daljnjem mandatu. 

5.4. IO HBS ističe nezadovoljstvo nezastupljenošdu predstavnika biciklizma u tijelima HOO. Od osnutka 
HOO do danas nitko iz biciklizma nije bio član Vijeda HOO, u kojem se izmijenio veliki broj ljudi, iako je 
HBS najstariji sportski savez u Hrvatskoj, iako je HBS osnivač HOO (jedan od), biciklizam jedan od 
najcjenjenijih, najstarijih i najrazvijenijih olimpijskih sportova u svijetu, a HBS savez koji evidentno 
napreduje unutar hrvatskog sporta. 
IO HBS ističe i nezadovoljstvo činjenicom da HOO nije ni na koji način reagirao na konstruktivne 
prijedloge koje je HBS upudivao po brojnim pitanjima te na činjenicu da tijela HOO-a nisu spremna na 
dijalog po problematičnim pitanjima. HBS ukazuje na brojne nelogičnosti i propuste u pravilima HOO i 
u mogudnostima ostvarenja prava koja proizlaze iz uspjeha, a koji se zbog različitosti sporta 
nepravedno vrednuju kada se bitne razlike među sportovima ne uzimaju u obzir. 

6. Različito 

6.1. IO HBS donio je odluku da se Josipu Rumcu za ostvareno trede mjesto na Svjetskom prvenstvu isplati 
novčana nagrada u iznosu od 10.000kn. 



6.2. IO HBS pohvaljuje dobrovoljan i samoinicijativan angažman g. Ante Zorovida iz BK Sv. Donat te mu 
zahvaljuje na pomodi. U kombiju HBS-a postavljen je nosač za bicikle, čime su bitno olakšana 
putovanja na natjecanja. 

6.3. Skupština HBS 
Biti de održana u veljači. 

6.4. Osiguranje u 2013. 
Objaviti natječaj za osiguravatelja u 2013. godini. Rok za dostavu ponuda 15 dana od objavljivanja. 

6.5. Izvješde sa trenerskog seminara i organizacija novog 
Na seminaru je bilo 58 polaznika iz cestovnog i MTB biciklizma. Kotizacija za sudjelovanje je bila 100kn. 
Svi troškovi su podmireni, uz besplatne prostorije, povoljan smještaj i prehranu. Zbog pozitivnih 
iskustava sa seminara i potrebe za usvajanjem novih znanja predlaže se organizacija novog seminara 
krajem studenog u Varaždinu. 

6.6. Priprema kvalificiranog tečaja za trenere. 
Trener pri HBS-u treba istražiti mogudnost da se uz financijsku pomod HOA pripremi trenerski tečaj u 
skladu s Zakonskim uvjetima, koji bi polaznicima bio osnova za stjecanje kvalifikacije. 

6.7. Sudački tečaj i seminar 
S obzirom na povoljne dobivene uvjete od strane suorganizatora BD Sloga i HOO (HOA), tečaj i seminar 
biti de bez kotizacije za polaznike. Seminar je obavezan za sve B suce iz kontinentalnog dijela Hrvatske 
te za sve A suce (za predavanja u subotu). Svi suci B kategorije mogu se prijaviti za polaganje ispita za A 
kategoriju. Suci koji polože za A kategoriju u 2013. godini suditi de u svojstvu glavnog suca  uz 
mentora, no bez dodatnih troškova za organizatora. Rok za prijave za tečaj i seminar je 30.listopada. 
Kandidati moraju u prijavi naznačiti za što se prijavljuju (cesta ili MTB te za A ili B kvalifikaciju). 

6.8. Sudački troškovi 
Tajnik HBS treba kontaktirati organizatora utrke u Ivanid Gradu kako bi se prikupile informacije o 
modelu pladanja sudaca. 

6.9. Izborni kongres UEC/UCI 
IO HBS de u pregovorima s kandidatima odlučiti za koga de HBS dati glas na predstojedim izborima. 

6.10. Prihvadena je modifikacija reprezentativnog dresa HBS od strane Predraga Jokida. Dres 
reprezentacije (osim DH) treba izraditi u prihvadenom dizajnu. 

 
Predsjednik HBS 

Ivica Gržinid 


